Advertising campaign in Italian style
Using up-to-date marketing instruments the brand management company and trade mark representative of … in Russia is holding an advertising campaign to support its sales of sun glasses and frames. 
One of the priority tasks of the Russian distributor is the expansion of partner chain by creating maximum favorable and beneficial conditions of cooperation.

The strategy of brand behavior on the Russian market lies in researches, analysis, planning and solving of creative tasks. Marketing plan includes participation in profile exhibitions, advertisement publications in magazines, issuing printed materials. And also regular work with glamorous fashion periodicals, participation in fashion actions.
The company has developed a range of different marketing programs for partners to promote its products on the market, like the one being held now - ENNI MARCO Product Seller contest.
Training sessions were held in Russia for regional distributors: according to 'Optical sales' and 'Optical shop marketing' programs. Chief trainer was the well-known Italian optical specialist - Mr Ercole Renzi. 
The customers of the trade mark - optical shops – may both offer sun glasses or frames to their clients and participate in joint marketing actions and promo or training programs, and also receive qualified help and support from the company technical specialists. All partners of the company are provided with relevant information support. In this way partners of the brand quickly solve any arising problems, get an opinion and further develop their professional skills in selling techniques and marketing. 
Исходный текст:
Рекламная кампания в итальянском стиле

Используя современные инструменты маркетинга, управляющая компания бренда ENNI MARCO и представительство торговой марки в России «Е.М. оптика» проводит рекламную кампанию в поддержку продаж солнцезащитных очков и оправ.  
Одной из приоритетных задач для российского дистрибутора является расширение партнерской сети путем создания максимально благоприятных и выгодных условий сотрудничества.

Стратегия поведения бренда на российском рынке заключается в исследованиях, анализе, планировании и решении креативных задач.  План маркетинга включает в себя участие в профильных выставках, публикацию рекламных полос в журналах, печать полиграфический продукции. А также планомерная работа с модными глянцевыми изданиями, участие в мероприятиях fashoin. 

Компания разработала целый ряд различных маркетинговых программ для партнеров с целью продвижения своей продукции на рынке, таких как продолжающийся сейчас конкурс продавцов ENNI MARCO. 

Для региональных дистрибуторов марки проведены учебные сессии в России - по программам «Продажи оптики» и «Маркетинг магазина оптики». Тренером выступил крупнейший итальянский специалист в области оптики Эрколе Ренци. 

Клиенты марки, магазины оптики имеют возможность не только предлагать своим покупателям солнцезащитные очки и оправы ENNI MARCO, но и участвовать в совместных маркетинговых акциях и программах продвижения, программах обучения, а также получать квалифицированную помощь и поддержку технических специалистов компании. Всем партнерам компании обеспечивается необходимая для их работы информационная поддержка. Это дает возможность партнерам бренда оперативно решать все возникающие у них вопросы,  получать консультации, повышать собственную квалификацию в области технологии продаж и маркетинга.
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